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Referat FAU møte #1 21.11.2019 
Grålum skole, klokken 1800. 16 representanter tilstedet.  

 

1. Åpning av møtet 

Eirik K. Klonteig åpnet møtet og ønsket velkommen.  

2. Godkjenning av saksliste 
Sakslisten var sendt ut på forhånd. Ingen innsigelser og ble enstemmig godkjent. 

3. Referat fra forrige møte. 
Enighet om ikke å lese opp referatet om ikke spesielle punkter.  

 

4. Status komiteer og grupper  

a. Julegrantenning-komiteen. 
- Ønsker hjelp til markedsføring av dagen. De tipset om å dele informasjon på facebook-

grupper innad i klassene fordi som har det. De skal ha møte med Quality fredag 22. 

november for en siste gjennomgang for arrangementet. De trenger hjelp av 15 personer 

til rigging, servering av grøt og saft, samt opprydding. Selve komiteen består av 8 

medlemmer, så de trenger mer hjelp.  

- En representant fra Quality tar på seg hovedansvaret for kvelden, men vi i FAU må 

oppfordre våre klasser til å delta med bistand til selve gjennomføringen. Oppmøtetid er 

ikke spikret – nærmere beskjed blir gitt. Fakkeltoget starter kl. 16:00. Det er laget åpen 

facebook-gruppe for arrangementet, «Julegrantenning på Grålum» hvor man kan 

registrere seg, samt få informasjon. Skolen har også fått beskjed om å bruke «vigilo», 

men ettersom det er noen utfordringer ved bruk av dette systemet, blir skolen 

oppfordret til å sende informasjon hjem som ranselpost. 

- Komiteen selger fakler ved Tunehytta og en ansvarlig får jobben med å organisere 

oppstart av toget. Faklene kan kjøpes kontant, eller ved bruk av vipps. Det blir satt ut 

fakler langs veien (værforbehold). Det vil også bli satt ut bøtter med vann på hotellet 

hvor faklene kan slukkes. 

- Quality sponser grøt og saft, og KIWI sponser godteposer som nissen deler ut. 

 

b. Trafikkgruppa. 
- «Gå-til-skolen-aksjonen» er ferdig, og beste klasse blir premiert og som deles ut før 

jul.  

- Det er dårlig med lekeapparater i den store skolegården. FAU har vært i kontakt med 

«Nordplay», men det må først rettes søknad om støtte som igjen har frister. En lærer 

har også sjekket, men det er ukjent hva kostnaden vil bli. 
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- Det er dårlig med parkeringsplasser – også for lærerne? Ettersom de parkerer i 

droppsona?. Dette er uheldig og fører til at foreldre ikke får plukket opp barna der 

det er tenkt. Forslag: får kommunen til å merke opp plassene på grusplassen godt, 

slik at man unngår bruk av unødvendig plass. Rektor får en påminnelse om å minne 

lærerne om deres parkering. Noen foreldre henter sine barn på Butterfly, mens 

andre står foran butikken (tidligere Joker), noe som igjen er uheldig for de som driver 

butikk der. Lærere/assistenter som jobber på SFO parkerer inni skogen i en sving, 

noe som heller ikke er hensiktsmessig. Ved siden av dette blir også ungdomsskole-

elever plukket opp inne på barneskolens område, mens de i stedet bør kjøre andre 

veien inn til selve ungdomsskolen. 

- Sykkelparkering. Se på løsningen som Tindlund skole har. Der står syklene parkert 

under tak og er opplyst. Det kan søkes midler til dette via kommunens eget 

kulturfond, i tillegg til «den grønne veien» (e.l.). Det kom forslag om å anlegge en slik 

sykkelparkering inntil gymsalen (den store) – et sted de ikke vil stå i veien. Det bør 

imidlertid anlegges sykkelparkering både for småskolen og storskolen. På grunn av 

utbygging av Grålum barneskole (med oppstart fra 2021?), må det sees på hvor det 

er mest hensiktsmessig å plassere disse stativene.  

 

c. 17. maigruppa 
Informasjon er sendt ut. Det skal gjennomføres et møte i januar 2020. Oppgaver er 

fordelt ut. 

d. SU/ SMU 
1. Møte har blitt avholdt i kommunen og FAU-leder presenterte et generelt referat.  
2. Det har vært utfordringer med IT-løsninger som viste seg å være et uferdig 

system som ble solgt inn ut fra en presentasjon om at dette skulle være veldig 

bra. Det videreutvikles fortløpende og det er ingen andre systemer som er god 

nok pr i dag. Det ble påpekt viktigheten av informasjon ut til foresatte om 

endringer.  
3. Det har også vært utfordringer med bruk av iPader fordi bytte av system førte til 

kræsj i systemet.  
4. Pr nå er det 437 elever og 76 ansatte, og det tilsettes stadig nye lærekrefter.  

5. Det oppleves som positivt med felles frokost på skolen. 

6. Skolen jobber med å videreutdanne lærere for å bli en mer helsebringende skole 

opp mot både psykisk og fysisk helse. Målet er mer aktivitet i 

undervisningsøyemed.  

7. Fra elevene kom det inn ønske om «parkor-stativ». 

8. FAU meldte inn problemer med svak oppløsning på elevenes iPad. 

9. Brannalarmene er nå fikset og sjekket ut – bra! 

10. Endringer i skoleruta skyldes treghet fra Fylkeskommunen. 3. januar 2020 gir fri 

for elevene, mens de må på skolen 22. mai 2020. Dette skyldes bl.a. 

eksamensdatoer. 

SMU  
11. God trivsel fra elevene, men svak svarprosent fra 1.-4. trinn på undersøkelse. Noe 

uklart om dette er resultater på foreldreundersøkelsen (med frist 3. januar 2020), 

eller arbeidsmiljøundersøkelsen. Mulig det er resultater fra fjorårets 
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undersøkelser? Det vil bli delt ut gevinst til klasse med best svarprosent, noe 

elevene er opptatt av.  

12. Det meldes om ivrige og gode foreldrekontakter som har hatt en samling, og som 

skal samles igjen etter jul. 

 

Spørsmål til FAU fra skolen:  
Kan FAU ta på seg å arrangere en felles Halloween-feiring for skolen? Denne begivenheten 

har etter hvert blitt svært populær og har økt i omfang. Ønske om felles arrangement kom på 

bakgrunn av at noen elever faller utenfor.  

Forslag fra FAU: fordele ansvaret ut til klassekontaktene og skolen stiller lokaler til 

disposisjon. Evt. at dette løses trinnvis.  

5. Leksehjelp  

Rektor har fått henvendelse fra FAU om uroligheter i klasserom under leksehjelp. Det ble fra                                            

uke 41 satt inn en ekstra voksen i håp om å bedre situasjonen for de elvene som benytter seg av         

dette tilbudet 

6. Mattelekse på iPad 

Delte opplevelser med manglende tilgang på penn til dette formålet. Fingeren fungerer ikke like bra. 

Det er også forskjellig bruk av iPad blant lærerne og noen har gått tilbake ved bruk av bøker i stedet.  

7. Vinteraktivitetsdag  

I forbindelse med skolens vinter-aktivitetsdag for 5.-7. trinn, har FAU fått spørsmål fra skolen om 

gjennomføring av dette også i 2020. Dette er en dag hvor elevene får tilbud om langrenn og aking i 

Trøsken. De to siste årene har også bruk av Kjerringåsen vært et alternativ, men må bekostes av 

eleven selv (heiskort + evt. leie av ski). Skolen stiller med transport. Når det kommer til økonomisk 

bistand for de som evt. måtte trenge det, kan det rettes en søknad til leder av FAU, noe det blir sendt 

ut informasjon om. Det har ikke tidligere kommet inn noen søknader om støtte. Det vil også bli 

informert om mulighet for gratis lån av skiutstyr fra Skattekammeret.  

8. Eventuelt 
A. Leksefri skole? 2 skoler er plukket ut til å teste dette, men det er ikke igangsatt grunnet 

undersøkelser som ikke er ferdig enda. Lekser er å anse som «frivillig tvang» og det er opptil 

hver enhetsleder å bestemme. Det påpekes fra kommunen at det bør være gode, men ikke 

for mange lekser. Viktig med fokus på kvalitet, fremfor kvantitet. Det er ingen definisjon på 

hva lekser er, men det skal være øving og repetisjon på kjent stoff. Det skal bli spennende å 

høre om resultater fra de skolene som er plukket ut til denne testen, og flere spørsmål ble 

stilt under møte. Kan det måles effekt av leksefri hverdag? Hva med de som faller utenfor? 

Blir det endring i skoledagen (tid)?. FAU-leder tar dette videre med leder i KFU. 

B. Elever som må tas ut av klasserommet av ulike årsaker – blir de fanget opp? Har de et sted å 

gå, eller blir de bare «hengende» på gangen, evt. løpende rundt på uteområdet? Foresatte 

har ytret bekymring og ønsker at de barna det gjelder skal få ekstra ressurser for å håndtere 

sine utfordringer. FAU tar kontakt med rektor, alt. tar klassens FAU-kontakt opp dette med 

lærer.  
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FAU-leder informerte om KFU-møte i kommunen 26. november kl. 18-20. Han er forhindret fra å 

møte – noen andre som kan/vil?  

Minner om neste møte som er 23. januar kl. 18:00 på samme sted. 

 

 

Ingrid Kristiansen 

referent 

 


